
TARTU VALLAVOLIKOGU 

REVISJONIKOMISJON 

 

 

PROTOKOLL  

Kõrveküla                     17.02.2025 

  

 

Aeg: 17.02.2025, algus kell 16.00, lõpp kell 17.30 

Koosolekut juhatas komisjoni esimees Tõnu Kalja.  

Protokollis Kadri Linamägi. 

Koosolekust võtsid osa: Tõnu Kalja, Valeeri Rubeika, Mareh Kalda ja Marike Adamka. 

Puudus Priit Kirss. 

Kutsutud külalised: vallavanem Jarno Laur, sisekontrolör Liivia Kruusmägi ja 

majandusosakonna juhataja Kadi Kukk. 

 

Päevakord: 

1. Vallavarale tekkinud kahju hüvitamise kord ning kuidas on korraldatud vallavalitsuses 

meetmed vallavara   (kinnisvara) säilimiseks. Hoonete kindlustamine, käidujuhtimine, 

tuleohutus; 

2. Elanikkonna kaitse kriisiolukorras, varjumiskohtade olemasolu ja kas on plaan 

elanikkonna evakuatsiooniks, varustamine eluks esmavajalikuga;  

3. Ülevaade Tartu valla sõlmitud üüri- ja rendilepingutest; 

4. Majanduslike huvide deklaratsioonide kontroll; 

5. Kohapeal algatatud küsimused. 

 

Revisjonikomisjon kinnitab päevakorra ühehäälselt. 

 

1. Vallavarale tekkinud kahju hüvitamise kord ning kuidas on korraldatud vallavalitsuses 

meetmed vallavara   (kinnisvara) säilimiseks. Hoonete kindlustamine, käidujuhtimine, 

tuleohutus 

Majandusosakonna juhataja Kadi Kukk annab teemast ülevaate. 

Valla kõik hooned on kindlustatud (40 objekti). See teenus on hankega võetud, kahe aastane 

hanke periood on ja kindlustaja on ERGO Kindlustus. Kindlustus toimib, mõned juhtumid on 

olnud. Üks pool on vara kindlustus, aga rohkem teemat on olnud liikluskindlustega. Teeme juba 

praegu ettevalmistusi järgmiseks kindlustuse perioodiks, et mida teistmoodi teha. Hoonete 

kindlustus tehakse hoonete ruutmeetrite põhiselt.  

Käidukorraldus on kohustuslik hoonetel, kus on ampreid üle 100. Täna on valla peale see 

erinevalt korraldatud, vastustab eelkõige asutuse juht, et vastavad lepingud oleks olemas. Valla 

poole pealt valla teatud hoonetega tegeleb Raadi SA. Täna teeme ka lepinguid ka siis, kui on 

vähem ampreid. Täna on vallas ka majandustöötaja, kes neid töid teeb, aga me peame ikkagi ka 

tellima selleks teenuse sisse. Täna on teemaks päikesepaneelid ja need on täna lepingus sees 

juba. 



Päästeamet käib regulaarselt objekte kontrollimas, teeb vajadusel ettekirjutuse ja saadab valda. 

Kui midagi on vaja muuta, siis jooksvalt tehakse korda. 

Vallal on olemas 6 generaatorit, mida saab hädaolukorra puhul kasutada. 

 

Komisjoni liikmed küsivad täpsustavaid küsimusi. 

 

Komisjon võtab info teadmiseks. 

 

2. Elanikkonna kaitse kriisiolukorras, varjumiskohtade olemasolu ja kas on plaan 

elanikkonna evakuatsiooniks, varustamine eluks esmavajalikuga 

Vallavanem Jarno Laur annab teemast ülevaate. 

Üksteist oma maja oleme saanud autonoomse toite peale ehk neid on võimalus viia generaatori 

toitele (Lähte kooli spordihoone, Lähte kooli C korpus, Lähte kooli õpilaskodu, Tabivere 

Põhikool, Tabivere lasteaed, Laeva lasteaed, Tammistu külakeskus, Maarja-Magdaleena kool, 

Kõrveküla põhikool, vallamaja ja Piirissaarele valla teeninduspunkt). Sellel autonoomsel toitel 

on kaks mõtet, meil on vastutus pakkuda evakueeritavatele majutust, teine teema on 

kerksuskeskus, mida peab avama, kui selleks on vajadus. Vallala on olemas kuus generaatorit.  

Kaks generaatorit on Tartu Valla Haldusel ka.  

Varjumiskoha nõuetele ei vasta mitte üksi hoone. Varjumiskohti on meil ametlikult kolm tükki. 

Probleem on see, et seal kus on kõige rohkem rahvast (Raadi, Kõrveküla, Lähte) ei ole ühtegi 

varjumiskohta. Võimalusel saab kohendada kortermajade keldreid. 

Side oleme taganud satelliittelefoniga. Oleme kasutusele võtnud ka raadioside, olemas hetkel 

kolm jaama.  

Varudega on kokklepe meie kooli sööklatega, et neil on olemas kahe nädala toiduvarud.  

Kütuse varu on ka olemas ja selle saab kätte ka ilma elektrita.  

 

Komisjoni liikmed küsivad täpsustavaid küsimusi. 

 

Komisjon võtab info teadmiseks. 

 

3. Ülevaade Tartu valla sõlmitud üüri- ja rendilepingutest 

Majandusosakonna juhataja Kadi Kukk annab teemast ülevaate. 

Eluruumi üürileping mis ei ole sotsiaaleluruumina on täna üks. Siis on erinevate ettevõtetega 

sõlmitud üürilepingud. Enamus lepingud on juba ammu sõlmitud. Need vanad lepingud on 

tänaseks ülevaadatud ja vajalikud muudatused tehtud.  

 

Sisekontrolör Liivia Kruusmägi annab ülevaate sotsiaaleluruumide üürilepingutest. 

 

Komisjoni liikmed küsivad täpsustavaid küsimusi, arutatakse ka perearstidele ruumide 

rentimist. 

 

Komisjon võtab info teadmiseks. 

 

Sisekontrolör Liivia Kruusmägi annab ülevate inventuurist, et kuidas siis tagada vallavara 

olemasolu.  

Määratud komisjonid on tööd teinud ja üle on loetud bilansiline ja mitte bilansis olevad varad. 

Määratud on ka ära vara eest vastutavad. Määratud on varade asukohad.  

 

Komisjon võtab info teadmiseks. 

 



4. Majanduslike huvide deklaratsioonide kontroll 

Seda tuleb esitada pärast seda, kui tuludeklaratsioonid on esitatud, esitamise tähtaeg on 31. mai 

2025. Aprillist saab hakata täitma, sisekontrolör saab ainult vaadata seda kui paljudel on 

esitatud ja kellel on esitamata. Komisjoni kohus on meelde tuletada neile, kellel on täitmata. 

 

Komisjon võtab info teadmiseks. 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)      (allkirjastatud digitaalselt) 

 

 

Tõnu Kalja        Kadri Linamägi 

Komisjoni esimees       Protokollija  


